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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:1001 Byggstartsbeslut i Gävle hamn

Gävle hamn är en viktig och strategisk hamn, och det är många som väntar på 
ett byggstartsbeslut från regeringen rörande en ny spåranslutning från Gävle 
godsbangård samt elektrifiering av befintlig bana. Varje dag som beslutet drar 
ut på tiden skadas tillväxten i regionen och Gävle hamns utveckling. 

En elektrifiering av befintlig bana och en ny spåranslutning skulle innebära 
följande:

Det skulle möjliggöra långsiktigt hållbara och kostnadseffektiva 
direkttransporter till Gävle hamn. Detta är oerhört viktigt för Gävle hamn för att 
säkra sin självklara plats som ett logistiknav för hela Mellansverige, samt för att 
klara den tilltagande konkurrensen mellan hamnar som råder.

Det skulle avlasta spårkrysset söder om godsbangården och öka kapaciteten på 
barngården. 

Man skulle slippa lokvändningar på Gävle godsbangård (och spara 30–45 
minuter), vilket vore viktigt för hamnens kunders produktivitet och effektivitet. 

Elektrifiering av banan minimerar användningen av diesellok. Detta är positivt 
för miljön och bullersituationen för boende på Öster i Gävle. 

Med anledning av ovanstående är min fråga till statsrådet Anna Johansson_

 

När kommer det ett byggstartsbeslut från statsrådet och regeringen?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-06
Besvaras senast
2017-03-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


